
Zápis ze schůze Představenstva a revizní komise 
Společenstva výrobců a prodejců zdravotnických prostředků,o.s. 

 
 
 

Termín konání: 10.1.2012 
Místo konání: Černošice 
Přítomni: Šárka Dvořáková, Zdeněk Jakubský, Mgr.Michal Jura, 

Ing.Miroslava Krůdlová, Ing.Jana Kotíková, Ing.Pavel Tichý, 
Ing.Eva Tichá 

Hosté: Helena Karešová, MUDr. Jana Rejmontová 
 
Schůzi zahájila a řídila Šárka Dvořáková 
 
 
Program: 
 

1. Zhodnocení aktivit v roce 2011  
2. Odhlasování rozhodnutí o vyplacení odměn za konzultační činnost zástupcům 

zdravotních pojišťoven ing. Krupičkovi a ing. Jelínkovi, Ph.D.  
3. Odhlasování rozhodnutí o vyplacení odměny členům představenstva a revizní 

komise za rok 2011 
4. Projednání a odsouhlasení přihlášek firem Unimedis a Linde GAS  ke členství 

ve SVPZP 
5. Cenový předpis MZ platný od 1. 1. 2012 a jeho dopady – návrh řešení 

 
Bylo konstatováno, že spolupráce a komunikace s VZP se od roku 2011 pomalu 
zlepšuje, je třeba pokračovat v započatém trendu. 
Především díky ing. Krupičkovi Společenstvo úzce spolupracuje se Svazem 
zdravotních pojišťoven. SZP započal s kategorizací vozíků ve spolupráci 
s jednotlivými firmami. Apelujeme na jednotlivé členy, aby si uvědomili důsledky, 
které mohou nastat při nastavení různých cen totožného zdravotnického 
prostředku pro různé smluvní partnery (pojišťovny). 
Byla stanovena pracovní skupina pro jednání na MZ ohledně  přípravy nového 
zákona o zdravotnickém prostředku ve složení: ing. Tichý (Erilens, s.r.o.), Ing. 
Novák (Proma-Reha, s.r.o.), MUDr.Jana Rejmontová (B.Braun Bedical s.r.o.), Ing. 
Kotíková (PATRON Bohemia s.r.o.), Ing. Krůdlová (Ergon, a.s.). Ostatní členové 
budou vyzváni k tomu, aby sdělili, která skupina číselníku se jich dotýká a mohli 
být případně osloveni ke spolupráci. 
Představenstvo děkuje za přínosné připomínky k připravované Vyhlášce o 
předepisování ZP. Jednotlivé připomínky byly sestaveny a ing. Tichým odeslány 
na MZ ČR, 
Představenstvo konzultovalo výklad Cenového předpisu a došlo k několika zcela 
nejednotným názorům a zároveň dospělo, že některé body (jsou-li vykládány 
správně) budou mít katastrofální dopad na členské firmy, resp. vůbec na jejich 
životaschopnost. 

 
S ohledem na nejasnosti výkladu nového Cenového předpisu MZ 2/2012/FAR a 
jeho možných katastrofálních dopadů  společenstvo požádalo o schůzku na MZ. 
Za Společenstvo se dne 18.1.2011 schůzky zúčastní Šárka Dvořáková, ing. Jana 



Kotíková a MUDr.Jana Rejmontová, za MZ Mgr. Král, případně další. Členové byli 
předem vyzváni k zaslání dotazů a připomínek, které by mohly být pro 
přípravované setkání přínosné. 
 
Společenstvo projedná spolupráci s Úřadem práce  za účelem zjištění pravidel 
poskytování pomůcek (stropní zvedáky, schodolezy, plošiny) dle nového zákona. 
 
Dne 12.12.2011 vyšel nový Cenový předpis MZ 2/2012/FAR. Všechny 
zdravotnické prostředky se staly k 1.1.2012 opět cenově regulované. Pokud firmy 
mají zájem z regulace vypadnout, musí opět podat žádost o deregulaci a doložit, 
že na trhu je dostatek zaměnitelných zdravotnických prostředků. 
 
Představenstvo konstatovalo, že ve věci Cenového předpisu zajisté bude mít po 
schůzce s pracovníky MZČR dostatek informací, poté bude ihned informovat 
členské firmy. Společně bychom po vyjasnění výkladu měli zaujmout stanovisko  
a hledat případná řešení. 

 
 
Praha, 19.1.2012 
 
Zapsala: Ing. Tichá, Dvořáková 
 
 
 


